

KENYATAAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada pembekal yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA (MOF)** di bawah Kod Bidang yang berkaitan serta pendaftarannya masih sah (*valid*) bagi tawaran seperti berikut:-

NOMBOR DAN BUTIRAN TAWARAN		
UM.G/FSD/PC/804/2024/48 (K/K01/2024/07/1070) - MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENGUJI DAN MENTAULIAH PERALATAN SISTEM FABRIKASI LITAR ELEKTRONIK DI MAKMAL PCB, ARAS 4, BLOK Y, JABATAN KEJURUTERAAN ELEKTRIK, FAKULTI KEJURUTERAAN		
Kod Bidang	Keterangan	
060502	KIMIA, BAHAN KIMIA DAN PERALATAN MAKMAL: Peralatan Makmal: Peralatan Makmal Pengukuran, Pencerapan Dan Sukat; ATAU	
130102	PERALATAN KEJURUTERAAN DAN MESIN PENGELUARAN: Mesin, Kelengkapan Bengkel Dan Mesin Pengeluaran: Mesin dan Kelengkapan Khusus; ATAU	
140503	PERALATAN KEJURUTERAAN ELEKTRIK DAN ELEKTRONIK: Sistem, Komponen Elektrik, Elektronik, Lampu Dan Aksesori : Lampu, Komponen Lampu Dan Aksesori	
<u>Tempat Penghantaran Dokumen</u>		
Kaunter Pusat Perolehan, Jabatan Perkhidmatan Kewangan, Pejabat Bendahari, Aras 2, Bangunan Canseleri, Universiti Malaya		
Tawaran ditutup pada 28 JANUARI 2025 (SELASA), jam 12.00 tengah hari		
Berdaftar dengan Universiti Malaya (Wajib)		
Pegawai untuk Dihubungi Berkaitan Spesifikasi Butiran Taklimat dan Lawatan Tapak (Diwajibkan)		
<u>Waktu/ Tempat</u>	<u>Pegawai untuk Dihubungi</u>	<u>Catatan</u>
Tarikh : 07 Januari 2024 (SELASA) Masa : 3.00 petang Tempat : Lobi Blok Y, Jabatan Kejuruteraan Elektrik , Fakulti Kejuruteraan, Universiti Malaya	1) Encik Mohd Nasrul Fawaid Bin Anas No. Telefon 012-5456569 Emel : nas_ed@um.edu.my 2) YBrs. Dr. Mohd Faiz Bin Mohd Salleh No. Telefon : 012-2630395 Emel : faizsalleh@um.edu.my	Hanya penama dalam sijil sahaja dibenarkan untuk menyertai lawatan tapak. Semua petender diwajibkan membawa salinan Sijil Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) serta mempunyai Kod Bidang yang dinyatakan
Pegawai untuk Dihubungi (Dokumen Tender) :		
<u>Nama</u>	<u>No. Telefon</u>	<u>Emel</u>
Puan Nur Ain binti Mohd Tahir Encik Hanif bin Sabtu	03-7967 6274 03-7967 6967	ain86@um.edu.my aniep87@um.edu.my
<p>Dokumen Tender boleh diteliti mulai ISNIN, 30 DISEMBER 2024 di Pusat Perolehan, Jabatan Perkhidmatan Kewangan , Pejabat Bendahari, Aras 2, Bangunan Canseleri, Universiti Malaya semasa waktu pejabat dan hanya boleh diakses secara atas talian melalui Sistem F1RST di alamat https://first.um.edu.my pada 07 JANUARI 2025 selepas taklimat tender/ lawatan tapak. Petender yang berminat untuk menyertai tender perlulah mempunyai Sijil Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) di bawah Kod Bidang Berkaitan yang berkaitan serta pendaftarannya masih sah (<i>valid</i>).</p> <p>Petender WAJIB berdaftar dan dikehendaki untuk muat turun dokumen tender, mencetak dan muat naik dokumen yang telah dilengkapi secara atas talian melalui Sistem F1RST di alamat https://first.um.edu.my serta mengemukakan dokumen tender ke dalam Peti Tender sebelum tarikh tutup tender.</p> <p>Dokumen Tender yang telah dilengkapi hendaklah dimeterai, ditulis nombor rujukan tender di sebelah kiri sampul surat dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di Pusat Perolehan, Jabatan Perkhidmatan Kewangan, Aras 2, Bangunan Canseleri, Universiti Malaya. Tawaran tender yang lewat dikemukakan secara atas talian dan kelewatan menghantar dokumen tender seperti mana arahan tender ini, tidak akan dipertimbangkan.</p> <p>Jika tender dihantar dengan menggunakan perkhidmatan pos berdaftar/kurier, petender hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada tarikh tutup tender selewat-lewatnya pada pukul 12.00 tengahari. Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan.</p>		

Iklan tender UM juga boleh dilihat di pautan:

- <https://first.um.edu.my>
- <https://myprocurement.treasury.gov.my>
- <https://bendahari.um.edu.my>